
 

 

 

Beantwoording schriftelijke vragen 

Zaaknummer: Z/18/022462 

Nummer: 115733 

Datum: 22 januari 2019/23 januari 2019 

Datum ontvangst: 26 november 2018 

Vragenstellers CDA 

 

Geachte Raad, 

Naar aanleiding van de beantwoording van de schriftelijke vragen van het CDA over de 

parkeersituatie rondom de vink d.d. 14 augustus 2018 heeft het CDA op 26 november 2018 

vervolgvragen gesteld. Onderstaand vind u de beantwoording op de gestelde vragen. 

“Op schriftelijke vragen van de CDA-fractie d.d. 26 juni 2018 en beantwoord d.d. 14 augustus 

2018 over het parkeren in de omgeving van station De Vink, verklaarde het College zich  in het 

antwoord op de 3e vraag  van de CDA-fractie bereid “om met omwonenden in gesprek te gaan 

over aard en omvang van een eventueel parkeerprobleem. Dit is overeenkomstig met het in 

2017 vastgestelde Verkeersplan Voorschoten”. 

Dit antwoord is voor de CDA-fractie aanleiding tot de volgende vragen.” 

Vraag 1. Is het College hiertoe nog steeds bereid? 

Ja, hiertoe is het college nog steeds bereid. 

Vraag 2. Er vanuit gaande dat dit het geval is, kan het College toezeggen met dit 

voornemen in  elk geval in de eerste helft van 2019 een aanvang te nemen?  

Nee, dit kan het college niet toezeggen. Zoals in de beantwoording van de schriftelijke vragen 

d.d. 14 augustus 2018 met kenmerk Z/18/022462/90924 kan het op momenten druk zijn op 

het parkeerterrein bij station De Vink en de nabije omgeving, maar lijkt dit niet tot grote 

structurele problemen te leiden. Er is daarom onvoldoende aanleiding om op deze korte termijn 

proactief met de buurt in gesprek te gaan.  



 

 

Het realiseren van extra parkeervoorzieningen of andere slimme oplossingen om de parkeerdruk 

te verlagen gaat altijd gepaard met investeringen waar de gemeenteraad middelen voor 

beschikbaar moet stellen.  

Vraag 3. Indien dit niet het geval mocht zijn, kan het College dan aangeven, wanneer 

het wel in staat zal zijn dit voornemen ten uitvoer te brengen? 

Zodra bewoners of bewonersgroepen contact opnemen met de gemeente, dan staat het college 

er voor open om met hen in gesprek te gaan.  

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

 

 

A. R. de Graaf, P.J. Bouvy-Koene, 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

 

 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


